

SENARAI SEMAK BUKA AKAUN CDS (CIMB SECURITIES)

Remisier : Nor Akmar Binti Abdullah (G05) – 013-9220666 (SMS/Call) norakmar.abdullah@cimb.com	Sila pos semula borang yang lengkap di isi bersama dokumen yang di perlukan untuk di proses : Nor Akmar/Azli Othman CIMB Investment Bank A-27 Jalan Dato' Lim Hoe Lek 25200 Kuantan, Pahang.
Assistant Remisier : Azli Othman – 013-9085669 (SMS/Call/Whatsapp)	

DOKUMEN :

No	LAMPIRAN YANG PERLU DI SEDIAKAN	TICK
1.	1 keping Salinan IC yang JELAS	
2.	a) Bekerja : 1 keping slip gaji ATAU penyata KWSP ATAU EA b) Bekerja sendiri/tidak bekerja : EA ATAU Salinan SSM ATAU Bank statement (3 bulan) ATAU penyata Tabung Haji ATAU ASB (Salinan mukasurat hadapan dan 3 mukasurat terakhir)	
3	Salah satu antara yang berikut : a) Mukasurat hadapan buku bank b) Bank statement dari pihak bank (yang sampai ke rumah) c) Bank statement yang di ambil dari bank (pastikan ada signature/stamp dan nama pegawai. d) E-statement dari MAYBANK2U atau CIMBClick –jenis PDF *Pastikan terdapat nama penuh dan nombor akaun yang jelas dan boleh di baca	

TEMPAT YANG PERLU DI TANDATANGANI & DI ISI OLEH PELABUR (BORANG CIMB – PUTIH)

BAHAGIAN & MUKASURAT	PERINCIAN BAHAGIAN YANG PERLU DI ISI OLEH PELABUR	TICK
A. (MS:1)	Sila pilih account ISLAMIC atau CONVENTIONAL	
B. (MS:1)	a) Nama seperti IC b) Alamat surat menyurat JIKA berlainan daripada alamat kad pengenalan c) Alamat email d) Nombor telefon	
C. (MS:1)	a) Nama majikan b) Jawatan c) Alamat pejabat d) Berapa lama sudah bekerja e) Nombor telefon dan fax pejabat * Jika bekerja sendiri sila isi maklumat syarikat dan lampirkan salinan SSM	
D. (MS:2)	Tidak perlu di isi	
E. (MS:2)	Maklumat WARIS(Mestilah saudara terdekat-contoh:suami,isteri ibu, ayah, adik) a) Maklumat penting – Nama, hubungan dengan pelabur, nombor kad pengenalan waris, ruangan pekerjaan perlu di isi jika pewaris bekerja, nombor telefon waris.	
J. (MS:3)	Sila tandatangan di bahagian 'signature'	
L. (MS:6)	a) Item 13- tandatangan b) Signature of Applicant : Tandatangan	
P. (MS:10)	Tandatangan di bahagian 'Applicant/Customer's Authorised Signatory(ies)	

- Bahagian yang tidak di nyatakan tidak perlu di isi
- Untuk borang Bursa(kuning) dan lain-lain. Sila tandatangan sahaja, remisier akan membantu untuk mengisi borang tersebut menggunakan maklumat yang telah di berikan di borang CIMB.